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Beste CDA leden,

Als voorzitter van CDA-Westvoorne wil ik op de eer-
ste plaats uw aandacht vragen voor onze jaarverga-
dering, die we op maandag 17 november a.s. om
half acht in Tinte houden. Niet alleen aandacht, maar
vooral u uit te nodigen om aan deze vergadering
deel te nemen en met bestuur en fractie mee te den-
ken en te praten over de politiek in Westvoorne.
U bent lid van het CDA en dat hebt u bewust ge-
daan. Daarom hebben wij met elkaar het gedachte-
goed van het CDA als gemeenschappelijke deler. Wij
delen in grote lijnen de visie op de maatschappij met
elkaar en hebben onze vertegenwoordigers in de ge-
meenteraad, provincie en de Tweede Kamer.
Daarom is het belangrijk om als politieke partij met
een gemeenschappelijke visie deze te vertalen naar
de praktijk. Met elkaar na te denken en te discus-
siëren over de praktische problemen waar we als
Westvoorne voor staan.

We zijn niet voor niets lid geworden van het  CDA.
We staan voor samen delen, goed rentmeester-
schap en zorgen voor de zwakkeren. Deze uit-
gangspunten willen we in de dagelijkse politiek ook
waar maken. Daarom is het goed om de zaken, die
in onze gemeente spelen, samen met u te bespre-
ken.  De uitkomst daarvan voedt de mensen die uit-
eindelijk onze mening moet verwoorden.
U mag verwachten dat alle belangrijke zaken, die
spelen in Westvoorne, aan bod zullen komen en u
volop de gelegenheid krijgt om uw mening met an-
deren te delen. Als het aan het bestuur ligt, hopen
wij vaker met u in discussie te gaan. Het zal dan ook
zeker niet bij deze keer blijven.
Daarom vraagt het bestuur nadrukkelijk alle leden en
ook een iedere belangstellende aan onze jaarver-
gadering deel te nemen.

Uw voorzitter,
Nico Groenewegen  
tel. 0181414353 of 0620495502
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Algemene ledenvergadering CDA-Westvoorne
d.d. 17 november 2014 in het Verenigingsgebouw, Strypsedijk 50a te Tinte, aanvang 19.30 uur

Agenda: 
1. Opening   
2. Woord vooraf   
3. Verslag vorige ledenvergadering   
4. Financieel verslag 2013   
5. Begroting   2015   
6. Bevindingen kascommissie
7. Formalisering  bestuur
8. Bespreking  :  gemeente politiek  

9. Hoe ziet het bestuur van CDA-Westvoorne de
bestuurlijke toekomst van onze gemeente.
Gaan we voor vrijblijvende samenwerking,
dan wel niet vrijblijvende verplichte samen-
werking met gemeenten op Voorne-Putten,
dan wel Voorne?  Die samenwerking kan ver-
volgens de opmaat voor een fusie betekenen.

10. Rondvraag 
11. Sluiting

Verslag ledenvergadering 18 november 2013 

Aanwezig: 15 leden.

Opening:
De voorzitter, dhr. Van Zuilen, opent de vergadering
met een kort gebed en heet iedereen welkom.

Mededelingen: 
Dhr.van Zuilen deelt mee dat hij komend voorjaar
stopt als voorzitter. Hij is dan met pensioen en ook
zijn vrouw is gestopt met werken. Beiden zijn voor-
nemens naar Hongarije te vertrekken. Een tweede
mededeling betreft: dhr. Theo Fransman. Deze heeft
zich bereid verklaard de tweede plaats in te nemen
op de lijst voor de gemeenteraadsverkiezingen in
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maart a.s. Hij stelt zich voor en meldt dat het pro-
gramma van CDA-Westvoorne hem aanspreekt.

Korte terugblik:
Het ledenaantal neemt geleidelijk af. Mede hierdoor
kunnen er geen tweetallen meer op de kandidaten-
lijst worden vermeld. Op de huidige lijst worden en-
kele wijzigingen aangebracht. Dhr. Littooij verhuist
naar de laatste plaats als lijstduwer; Marjolein
Groeneveld schuift hierdoor één plaats op en van-
zelfsprekend ook alle anderen na haar.
Ebco Vriend geeft nog een korte uiteenzetting over
de financiële kant met betrekking tot het slotdebat in
de verkiezingscampagne. 

Samenwerking/samengaan:
De tijd is nog niet rijp voor samengaan. Wel ziet een
ieder in dat samenwerking is van groot belang
is. Het laatste woord is hierover nog niet gezegd.
Nico Groenewegen noemt enkele succesnummers
waaruit blijkt dat Westvoorne als relatief kleine ge-
meente en de coalitie het zo slecht nog niet doet:

1. Belastingen - trendmatige verhoging 
2. Burgerparticipatie - goede resultaten 
3. Regeldruk - behoorlijke reductie met name in

APV 
4. Geen verschraling van zorg - goed resultaat 
5. Glasbeleid - weerstand lijkt verdwenen 
6. Jongerenwerk - bezuinigingen maar ook geïn-

vesteerd 
7. Verenigingsleven - nog steeds subsidie 
8. Loket voor ondernemers - goede gevolgen 
9. Recreatie - blauwe vlag 

10. Wijzigingen - goed resultaat.

Maar de eerlijkheid gebiedt te zeggen dat er ook
minpunten zijn te noemen:

1. Woningbouw Drenkeling vertraagd
2. Gemeentelijkse samenwerking - nog niet erg

rooskleurig
3. Woonbedrijf - niet verkocht (mogelijk wel bouw

De Rots.
4. School in Tinte moet helaas sluiten.

Verkiezingsprogramma:
Dan het Verkiezingsprogramma. Er worden een paar
kleine wijzigingen aangebracht. De vraag is: hoe
brengen we dit programma aan de man. Op de be-
stuursvergadering van 9 december a.s. hopen we
hierover spijkers met koppen te slaan.

Beschikbare gelden:
Kees Zuidema meldt dat er 3.000 euro in kas is.

Campagne:
Nog 2 belangrijke data: 
- 18 februari Ouderenbonden PCOB enANBO met

politieke partijen in discussie en 
- 3 maart 2014 bijeenkomst Businessclub:

Onderwerp: willen we samenwerking?

Sluiting:
Hierna sluit de voorzitter de vergadering.

Notuliste: Mieke Koster
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Financiën CDA-Westvoorne

De macht van het getal

In de rol van oppositiepartij heb je minder in de melk
te brokkelen dan als je aan de andere kant van de
tafel zit. Maar dat laat onverlet dat je nog wel dege-
lijk invloed kunt uitoefenen. De argumenten, die je
daarbij in de strijd werpt, zijn veelal bepalend voor
het succes.

Het nieuwe coalitie begint steeds meer op stoom te

komen en eerlijk is eerlijk: net als iedere andere par-
tij hebben ook zij het beste met Westvoorne voor. Als
er al verschillen van mening zijn, behelzen die vaak
de uitvoering. 
Een voorbeeld daarvan is de invoering van de ‘bre-
de school’. Een concept dat in steeds meer plaatsen
in ons land navolging krijgt. Ook CDA Westvoorne is
voorstander van een dergelijk concept, waarbij on-
derwijs geïntegreerd wordt met andere maatschap-
pelijke functies als kinderopvang en bibliotheek om
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maar enkele voorbeelden te noemen. In de vorige
raadsperiode hebben wij daar zelfs wezenlijke aan-
zetten toe gegeven. Waar we wel bedenkingen bij
hebben is het tempo waarin een en ander moet wor-
den gerealiseerd. Ging het vorige college nog uit van
na 2020, het huidige college zet alles op alles om al
in 2018, zowel in Oostvoorne als in Rockanje, alle
lagere scholen onder te brengen in een nieuw te
bouwen school. Naar onze mening een tempover-
snelling die gepaard gaat met een kapitaalvernieti-
ging van een paar miljoen euro als gevolg van een
kortere afschrijvingsperiode. In 2008 is namelijk ruim
acht miljoen euro geïnvesteerd in de scholen in
Westvoorne om deze tot na 2020 geschikt voor het
onderwijs te doen laten zijn. Waar wij ons eveneens
zorgen om maken is het plan van eisen voor die
nieuwbouw. Statistieken tonen een substantiële da-
ling van de geprognotiseerde leerlingenaantallen tot
en met 2025 aan. In 2018 bijvoorbeeld gaan de
prognoses voor Oostvoorne uit van 608 leerlingen,
versus  572 in 2020 om vervolgens nog verder te da-
len tot 544 in 2025. Voor Rockanje zijn de cijfers
minder dramatisch. Daar gaan de statistieken uit van
338 leerlingen in 2018 en 337 in 2020. Maar ook
daar zet de daling dan in en voor 2025 moet reke-
ning worden gehouden met 297 leerlingen. Wat be-
tekent dit voor het aantal lokalen? Kijk daarbij tege-
lijkertijd naar de normen voor de grootte van de lo-
kalen. Die zijn in de loop der jaren er niet op vooruit
gegaan. Ergo: nieuwbouw betekent minder ruimte
per kind!
Waar eveneens aan voorbij wordt gegaan, is het zo-
genaamde ‘ontwikkelrecht’ van peuters in de leeftijd
van 2,5 tot vier jaar. Als de plannen van het kabinet
doorgaan, moeten die vanaf 2016 verplicht een aan-
tal dagdelen naar school. De kosten daarvan komen
dan niet langer voor rekening van de ouders, die nu
voorschoolse opvang grotendeels zelf betalen. 
Wij hebben dan ook aangedrongen op het niet zet-
ten van overhaaste stappen. Benader deze transitie
met de nodige zorgvuldigheid en geef in dat proces
ook de nodige ruimte aan de inbreng vanuit het on-
derwijsveld. CDA-Westvoorne lijkt hierin alleen te
staan. De handelingsdrang van de coalitie, onder
aanvoerderschap van Partij Westvoorne, om een an-
der voor de komende verkiezingen gestalte te ge-
ven, lijkt zwaar te wegen. 
Een voorbeeld waarin de macht van het getal even-
eens zwaar weegt is die van de invoering van een
blauwe zonde rond het Dorpsplein. Blijkens een en-
quête zou 51% van de respondenten voor zijn en
49% tegen. Hoe veel mensen hieraan hebben deel-
genomen is nog steeds niet bekend. Wel dat het col-
lege inmiddels heeft besloten tot invoering. Dit zou
dan medio december a.s., bij oplevering van het
nieuw ingerichte Dorpsplein, zijn beslag moeten
gaan krijgen. Dat de middenstand hier met de feest-
dagen voor de deur grote moeite mee heeft, laat zich
raden. CDA-Westvoorne heeft er bij wethouder Van
Rij  op aangedrongen het moment van invoering
over de jaarwisseling te tillen, zodat mensen die de
tijd bij het doen van de kerstinkopen uit het oog heb-
ben verloren, dan wel door de drukte in de winkels

de maximale parkeertijd overschrijden niet verrast
worden met een bon. Want, zo liet de wethouder ook
doorschemeren, voor gedragsverandering zal stren-
ge handhaving nodig zijn. Voor de aangevoerde ar-
gumenten ten aanzien van het moment van invoe-
ring gaf Van Rij zich gewonnen.
En ‘last but not least’ de leefbaarheid in Tinte.
Blijkens een d.d. 8 oktober jl. aan de commissie
voorgelegde notitie was het college niet voornemens
mee te gaan met een van de door de verenigingen
in Tinte  aangedragen scenario’s. Het Tintese ver-
enigingsleven had evenwel op 28 augustus jl. ten
overstaan van uitgenodigde raadsleden op overtui-
gende wijze de noodzaak aangegeven dat hier toch
echt iets moet gebeuren, wil het verenigingsleven
hier blijven floreren. De drie aangedragen scenario’s
kwamen er kort gezegd op het volgende neer:
- het omvormen/renoveren van de huidige Odiaan

tot een complex met appartementen met daarin
plaats voor een centrale ruimte. Voor gymvereni-
ging O.D.I. dient een alternatieve ruimte te worden
gezocht binnen Tinte;

- het bouwen van een multifunctioneel centrum dat,
op de plaats vanhet huidige Verenigingsgebouw,
ruimte kan bieden aan de verenigingen die gebruik
maken van het Verenigingsgebouw en voorziet in
een gymnastieklocatie voor O.D.I.;

- verbouwen van Tintestein tot een multifunctioneel
centrum, waarin alle Tintese verenigingen onder-
dak vinden.

D66 gaf in genoemde commissievergadering aan in
te kunnen stemmen met het voorstel van het colle-
ge. Bijkomend voordeel zou zijn dat bij opheffing van
de voorzieningen in Tinte de accommodaties in
Oostvoorne en Rockanje beter zouden floreren.
CDA-Westvoorne greep hierop in. Dit zou niet alleen
de doodsteek zijn voor het Tintese verenigingsleven,
maar ook een wig drijven de sociale cohesie in de-
ze kern, die overigens als voorbeeld voor Rockanje
en Oostvoorne mag gelden. Gezien het feit dat twee
wethouders zich d.d. 24 september 2014 in een ge-
sprek met gebruikers van accommodaties in Tinte
veel toeschietelijker hadden uitgelaten dan uit het
voorstel richting de commissie bleek, vroeg CDA-
Westvoorne in de betreffende commissievergadering
nadrukkelijk naar de status van het gespreksverslag
van 24 september. In onze ogen stond dat haaks op
het voorstel en was slechts een conclusie gepast:
het voorstel moet worden ingetrokken. Woorden die
ondersteund werden met applaus van de zijde van
de publieke tribune. De wethouder voelde wel aan
dat, hoewel het gespreksverslag nog niet door het
college was vastgesteld, het aan de raad voorge-
legde voorstel onvoldoende steun zou krijgen en
haastte zich dan ook te zeggen dat het gespreks-
verslag leidraad voor het vervolg zal zijn, met daar-
bij een voorkeur voor optie 3. Om die optie ook fi-
nancieel te verwezenlijken heeft CDA-Westvoorne
er ook nog eens op aangedrongen om alle financië-
le middelen die in Tinte worden gegenereerd met het
afstoten van accommodaties ten gunste te laten ko-
men van Tinte en desnoods middelen uit de Wmo-
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reserve te putten om de sociale cohesie (een taak-
veld binnen de huidige Wmo) in stand te houden. 

Ebco Vriend,
Fractievoorzitter CDA-Westvoorne 

Groen wordt toch weer groen 

De meteorologische herfst heeft, na een heerlijke zo-
mer, weer haar intrede gedaan en traditioneel zijn er
dan weer najaarsstormen die flink kunnen huishou-
den.
De groene en soms bruine bladeren worden van de
boom geblazen en de natuur maakt zich op voor een
winterperiode, maar altijd weer met de optie dat er
groen voor terug komt. CDA-groen! Dat is eeuwen
lang zo gegaan en het sprookje van Roodkapje heb-
ben we daar aan over gehouden. De grootmoeder
(de herfst/winter) krijgt visite van haar kleinkind (de
zon) en ondanks de dappere pogingen van de wolf
om ze te verslinden, weet de groene jager (de lente)
de zon weer terug te toveren…
Die stormen worden ook in de politiek verwacht van
de oppositie die kritisch het college moet volgen.
Natuurlijk moeten we voorkomen dat we de wolf van
het sprookje worden, want dan doen we het niet
goed. Met ons raadslid Ebco hebben we gelukkig het
instrument in huis om samen met de andere oppo-
sitiepartijen een party mee te blazen!
Het ‘regeerakkoord’ voor de komende jaren is gepu-
bliceerd en als CDA moeten we met elkaar zorgvul-
dig de in-en-outs bespreken. Want er hangen enke-
le bruine bladeren aan de boom die daar niet thuis
horen en door onze krachtige najaarsstorm wegge-
blazen moeten worden. Glashelder!  Want dat heb-
ben we beloofd en zullen we ook waarmaken.

Theo Fransman,
Fractie-assistent

Nieuwe bezems vegen schoon

Het nieuwe college heeft zijn taken voortvarend op-
gepakt en is enthousiast aan de slag gegaan. Alle
moeilijke dossiers lijken binnen korte tijd te moeten
worden opgelost. Het risico daarbij is volgens ons
dat er stukken worden overgeslagen en de veel ge-
noemde burgerparticipatie in het gedrang komt. De
eerste voorbeelden daarvan hebben zich al voorge-
daan. Het heeft ook zijn goede kanten: voor het glas-
tuinbouw bedrijf aan de Kleidijk bijvoorbeeld. Al
meerdere malen hebben wij ons hiervoor ingespan-
nen en gelukkig is er nu sprake van een aanvaard-
bare oplossing.
Ook voor Tinte en haar verenigingen lijken toe-
komstgerichte mogelijkheden aangereikt te worden
en ons standpunt ‘wat in Tinte is, moet in en voor
Tinte beschikbaar blijven’  is gelukkig overgenomen.
Erg jammer dat dit voor de peuterspeelzaal te laat
komt, want die had misschien op deze manier ook in
stand gehouden kunnen worden.

Maar voor  twee agrarische bedrijven, die hun ver-
gunningen zo goed als rond hadden, lijkt weer een
nieuw onzeker traject te starten waarvan de uitkomst
nog onbekend is.
De businesscase voor het glas is opnieuw vastge-
steld  en de bedragen zijn aangepast aan de reali-
teit. We verwachten dat dit in de praktijk voorlopig
niet zal leiden  tot een toename van de activiteiten,
want de economische omstandigheden in de glas-
tuinbouw zijn op dit moment niet echt rooskleurig.
Verder wordt er toegewerkt naar een afronding van
het glasdossier. Met de meeste ondernemers is men
in gesprek of zijn zaken afgerond. Een aantal van
hen is niet geïnteresseerd in bedrijfsbeëindiging of
verplaatsing dan wel heeft niet gereageerd. Ook dat
is mogelijk want de afspraak is: een vrijwillig nee is
ook nee.
Op dit moment wordt er onderzocht of het mogelijk
is om verruiming toe te staan bij het gebruik van bij-
gebouwen bv voor recreatie of mantelzorgbewoning.
Dit alles in het kader van het verruimen en afschaf-
fen van regelgeving.
Zo veranderen er in korte tijd veel zaken, die we voor
u op de voet zullen blijven volgen .

Piet Beukelman,
Fractie-assistent

Even voorstellen

Mijn naam is Lenie van Marion - van Genderen, ik
ben geboren in Spijkenisse als zesde  dochter uit
een gezin van 11 kinderen. De meeste van mijn
broers en zussen wonen ook nog in Spijkenisse.
Binnen het bestuur behartig ik met name de secre-
tariële zaken. Mijn hobby’s zijn: 
- zingen, ik ben lid van het oratoriumkoor ‘Te Deum

Laudamus’ in Spijkenisse;
- met kinderen bezig zijn; 
- met de jongste hond jachthonden training volgen
en jachthondenproeven doen en 

- nog vele andere activiteiten.
Na mijn trouwdag ben ik in Rockanje komen wonen
aan de Noorddijk 2a. Samen met Matthijs heb ik
twee zonen en een dochter, vijf kleinzonen en een
kleindochter. Zo vormen we samen een fijn en hecht
gezin. 

Lenie van Marion


